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Paradisbakkeskolens  

skolebestyrelse  

afholder  

ordinært møde 
 

Mandag den 30. januar 2023 kl. 17:00 – 19:30 i Madskolen 

 

 

Referat 
 

 
 

Beslutningsprotokol 
 
 

 
 

Tilstede: Jeppe M., Kristian, Gitte, Henriette, Christopher, Louise, Stine 
 
Afbud: Jeppe og Helene 
 
Gæster: Annika, Maria, Dennis Lindholm deltager ved punkt 02.23 
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Oversigt over dagsordenspunkter 
 

SB01.23   Bemærkninger 2 

SB02.23 Tema - digital dannelse, Teknologiforståelse og it-strategien        2 

SB03.23 Meddelelser            3 

SB04.23 Økonomi            4 

SB05.23 Evt.            4                         

 

 
           

 

SB01.23  Bemærkninger til dagsordenen  
 

 
Forventet tidsramme 
 

     
17:00 – 17:05 
 

 
Ingen bemærkninger 
 

 

SB02.23  Tema - digital dannelse, Teknologiforståelse og it-strategien 
  
 

 
 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:05 – 18:45 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Vi arbejder med forskellige dilemmaer/case i forhold til digital dannelse (medbringes på 
mødet). 
 
Annika besvarer spørgsmål omkring it-strategien og forsikringsansvar 
 
Hvordan vil vi gerne inddrage teknologiforståelsen i fagene? 
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Beslutning: 
 
Vi integrerer dilemmaspørgsmål (tilrettet efter aldersgruppe) ved alle forældremøder ved 
skolestart hvert år. Et forslag er at invitere Dennis med til disse møder. 
 

 

SB03.23  Meddelelser   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
18:45 – 19:05 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Personalesituationen: Vi har midlertidigt ansat en lærer til M-klasserne, da Claus har fået 
nyt job pr. 1. februar. M-lærer er kommet tilbage fra orlov, Magnus (SFO) er stoppet. 
Rettighedsrådet: Elevworkshop i Ishøj den 24. marts. 
Elevrådet: Christopher orienterer på mødet. Fremadrettet sendes referatet fra elevråds-
mødet med dagsordenen – eller eftersendes. 
Madskolen: Arbejdsgruppen har holdt 1. møde. Der arbejdes på at gøre indretningen me-
re hensigtsmæssig. Vi er nu oppe på ca. 400 portioner dagligt.  Vi inviterer BSU til et be-
styrelsesmøde, hvor vi vender problematikken omkring de årlige budgetbesparelsesfor-
slag. Vi ønsker at drøfte muligheden for stabilitet i forhold til madskolens eksistens. 
Mobilfri skole: Christopher og undertegnede er i ”Mellem os” onsdag aften. Vi skal i læ-
rergruppen drøfte, hvordan vi kommer uden om at anvende elevernes mobiler til  eksem-
pel ”Find to learn”. 
Meddelelsesbogen: Skolesekretariatet har besluttet, at vi går stille i gang med indføringen 
af de nye elevplaner, der fremadrettet hedder ”meddelelsesbogen”. Vi fortsætter skoleåret 
ud med elevplaner og spin på MinUddannelse. 
Kommende NEST-lignende 0. klasse: Vi håber på 3 kommende 0. klasser, men vi ligger 
lige på vippen. Problemet med to klasser er, at der kun må være op til 20 elever i den 
NEST-lignende klasse, der ikke må være udadreagerende – og derfor op til 26 elever i 
parallelklassen, hvor resten af eleverne placeres. 
 
 

 

SB04.23  Økonomi   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
19:05 – 19:20 
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Sagsfremstilling: 
 
Status pr. 1. januar medbringes på mødet. 
 
 
Beslutning: 
 
Godkendt 
 

 

SB05.23  Evt.   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
19:20 – 19:30 
 

 
 
 
Møderække til kommende skoleår: 
 
Mandag den 13. februar kl. 17:00-19:30 
Mandag den 13. marts kl. 17:00-19:30 
Mandag den 17. april kl. 17:00-19:30 
Mandag den 15. maj kl. 17:00-19:30 
Mandag den 12. juni kl. 17:00-19:30 
 
 
Punkter til kommende møder: 
 

• Idé om at vælge to repræsentanter fra hver klasse til at mødes med bestyrelsen et 
par gange om året. SB kunne evt. invitere til åbent debatmøde for alle interessere-
de forældre/elever. 

• Madskolen 

• Fagfordelings- og planlægningsprincipper 

• Principper for skoleåret 23-24 

• Meddelelsesbogen 

• Helskoleprojekt 

• Brug af elevernes mobiler i undervisningen. 
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Kennet – Formand 
 
_____________________________________________________________________ 
Louise 
 

Kristian  
 
 

Christopher 
 
 

Helene 
 
 

Henriette 
 

Jeppe H. 

Gitte - næstformand 
 
 

Jeppe M. 
 
 

Stine 

 

 
 


